
Bestuurlijke reactie Universitaire Lerarenopleidingen 
De opleiding heeft alle aanbevelingen, adviezen en suggesties van de visitatiecommissie ter harte 
genomen. De opleiding heeft naar aanleiding van het visitatierapport een Plan van Aanpak opgesteld 
en voert dat reeds uit om de kwaliteit van het onderwijs te verbeteren.  
 
Conclusies ontwikkelgesprek  
In het ontwikkelgesprek zijn drie voornemens besproken: modulair herstructureren van de opleiding; 
ontwikkelen van specialisatietrajecten voor voortgezette professionalisering en verkenning van 
mogelijkheden van een opleiding voor studenten met een brede bachelor. De commissie was in het 
algemeen enthousiast over de drie voornemens, maar gaf wel een aantal overwegingen mee. Met 
betrekking tot de modularisering van de opleiding vroegen zij zich af hoeveel studenten 
daadwerkelijk van de mogelijkheid gebruik zullen maken om het tweede deel van de opleiding over 
een langere periode uit te smeren. Het concept van specialisatietrajecten spreekt hen aan maar ze 
adviseerden bescheiden te starten met bijvoorbeeld twee nieuwe trajecten naast de al bestaande 
succesvolle trajecten voor respectievelijk schoolopleiders en vakcoaches. Met betrekking tot de 
brede masteropleiding voor de onderbouw wees de commissie erop dat de haalbaarheid af zal 
hangen van de uitkomst de bevoegdhedencommissie Zevenbergen.  
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